
   

Borgernes input om plejehjem i Frederiksberg 
 
Anonym: 
 
Jeg har min mor på plejehjem på [tekst fjernet]  pga demens og ønsker at der bliver prioriteret 
mere tid /nærvær og omsorg i stil med det som foregår på Dagmarsminde i Græsted. Jeg oplever 
travlhed, meget lidt engagement og kontakt med os pårørende. Det lader meget tilbage at ønske 
for en gruppe borgere som der bliver endnu flere af i fremtiden. 


